
 
SĒDES PROTOKOLS 

 

25.05.2023. 
Google meet konference 

 
Sēdes vadītājs – Jānis Karzjuks 

 
Sēdes dalībnieki: 
Padome: 

1. Jānis Karzjuks 
2. Dairis Vīksne 
3. Elvijs Švāģeris 
4. Atis Veismanis 
5. Aigars Lasis  
6. Pēteris Zorģis 
7. Reinis Riekstiņš 
8. Otto Birznieks 
9. Darjus Darģis 
10. Dainis Safonovs 

 
Nav ieradies: 

1. Henrijs Grūbe 
2. Raimonds Belickis  

 
  Bez balstiesībām: 

1. Andris Skakuskis 
 

 
Protokolē: Jānis Karzjuks 

 
DARBA GAITA: sapulce tiek uzsākta 18:35 

 
1. Darba kārtības papildināšana, labošana, apstiprināšana 

 
 Papildinājumu nav.  
 
2. Pirmā posma analīze ( Kandava 19-20.05.2023) 

 
 J.Karzjuks informē, ka posms aizvadīts ļoti labi, pats atzīst, ka ir vēl šādas tādas 
nianses, lai uzlabotu sacensību kvalitāti organizatoriski.  
Liels pluss ir video filmēšana, tiesneši var pilnvērtīgi strādāt. 
Problēmas sagādāja izpūtēju izdale, bet šī problēma tiks atrisināta.  
 

•  A.Skakauska un A.Plūksnas iesniegumi. 
 
Tiek uzklausīts SM Racing komandas pārstāvis M.Steinerts par situāciju tehniskajā 

parkā un mērījumu veikšanu. Diviem no sportistiem pēc priekšfināla brauciena tika 



veikti sajūga mērījumi, kas bija neatbilstoši tehniskajiem noteikumiem. Neatbilstība 
-0,2mm. Bīdmēram bija beigusies sertifikācija, par ko organizatoram informācija 
nebija. M.Steinerts piedāvā kompromisu, DQ vietā sportistiem piemērot izslēgšanu 
no brauciena (piešķirt 0 punktus priekšfinālā). 

SM Racing komandas vadītājam M.Steinertam tiek uzdots izveidot tehnisko noteikumu 
pielikumu un darbības plānu, līdz 13.06.2023. 

 
Balsojumam tiek virzīts: Jurim Plūksnam un Kristiānam Skakauskim atcelt 

piemēroto sodu “ DQ ”priekšfinālā. Piešķirt “Izslēgšanu no brauciena”, 
sportisti saņem 0 punktus. 

 
Balsojums: 
Par 7 ; Pret 4 
 
• Nākamās sacensības Madona 09.-10.06.2023 

 
Sacensību organizators ziņo, ka viss ir gatavs, lai aizvadītu kvalitatīvas sacīkstes. Tiks 

veikti uzlabojumi, kas pietrūka Kandavā. 
 

 
 
3. Slēgais parks, Tehniskā komisāra aprīkojums un darbības sacensību laikā. 

 
Tiks veiktas pārrunas ar R.Belicki par darbībām, kas jāveic slēgtajā parkā. Organizators 
centīsies rast risinājumu, lai R.Belickim varētu nodrošināt papildus cilvēku, lai darbības 
būtu kvalitatīvākas. Tehniskā komisāra mērinstrumentiem tiks veikta kalibrēšanas 
pārbaude.  
  
 

 
4. Latvijas Kartinga kausa analīze, kartinga popularizēšana. 
 

Interese par Kartinga kausa klasi ir, bet nav tik liela cik plānots. Tiek turpināts uzrunāt 
sportistus, lai šī klase nākotnē attīstītos. Tikai aizvadīts podkāsts par kartingu, 
atsauksmes ļoti labas un cilvēkiem bija interese klausīties. Sezonas laikā tiek plānoti 
papildus podkāsti. Cieši tiek strādāts ar Eiropas medijiem, lai popularizētu kartinga 
sacīkstes Latvijā un piesaistītu ārvalstu sportistus.  
 
5. Citi jautājumi. 
 
J.Karzjuks ieskicē savas domas par 2024.gada Rotax Max Challenge biļešu izdali. 

Sezonas  izskaņā balsojumā vēlas pieņemt, ka GF biļetes var iegūt jebkuras valsts 
pārstāvis, jo šobrīd biļetes var iegūt tikai Latvijas, Lietuvas un Igaunijas licenču 
īpašnieki. 

 
 
6. Nākamās sapulces norises laika/vietas noteikšana. 
 
13.06.2023 19:00-21:00, vietnē google meet.  
 
 
Sēdes vadītājs: Jānis Karzjuks 
 
  



 

 

 


